
Protokół   Nr   XLVI/21     

XLVI   Sesji   Rady   Miasta   Piły     

(zwołanej   na   podstawie   art.   20   ust.   3   ustawy   z   dnia   8   marca   1990   r.     

o   samorządzie   gminnym)     

która   odbyła   się   27   lipca   2021   r.     

zdalny   tryb   obradowania   

(czas   trwania   godz.12.40   -13:15)   

Ad   1.     

Sprawy   regulaminowe.     

Obrady  XLVI  sesji  Rady  Miasta  Piły  otworzyła   Maria  Kubica,  Przewodnicząca  Rady            

Miasta   Piły.    

Przewodnicząca  Rady   odczytała  tekst  w  sprawie  obowiązku  informacyjnego          

dotyczącego  ochrony  danych  osobowych  „W  związku  z  faktem,  że  podczas  transmisji  i              

utrwalania  -  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  -  obrazu  i  dźwięku  obrad  sesji  Rady               

Miasta  Piły  ma  miejsce  przetwarzanie  danych  osobowych  osób  uczestniczących  w            

obradach  sesji,  w  postaci  ich  wizerunku,  barwy  głosu  i  innych  danych  ujawnionych  przez               

rozmówców,  uprzejmie  informuję,  że  obowiązek  informacyjny  wobec  tych  osób  spełniany            

jest   poprzez:     

●  wyemitowanie  przed  rozpoczęciem  każdej  sesji  Rady  Miasta  Piły  planszy  z  treścią              

informacji,   dotyczącej   przetwarzania   danych   osobowych,     

●  wywieszenie  treści  informacji,  dotyczącej  przetwarzania  danych  osobowych  na           

drzwiach   wejściowych   lokalu,   w   którym   odbywają   się   obrady   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

Poprosiła,  aby  każda  osoba  zainteresowana  udziałem  w  obradach  sesji  Rady  Miasta  Piły              

zapoznała   się   z   treścią   informacji”.     

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   powitała  radnych.  W   imieniu  swoim  oraz              

pań  i  panów  radnych  powitała  przedstawicieli  pilskich  mediów  i  wszystkich  państwa,             

którzy   nas   oglądali    za   ich   pośrednictwem.     

Przewodnicząca  Rady  Miasta  powiedziała,  że  w  systemie  głosującym  zostanie           

uruchomiona  procedura  sprawdzenia  quorum,  poprosiła  o  potwierdzenie  swojej          

obecności   poprzez   naciśnięcie   przycisku    ,,obecny” .   



Stwierdziła,  że  jest  quorum  -  pozwalające  na  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.            

Obecnych   było   22   radnych.(nieobecny   radny   Tomasz   Jopek)   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta  poinformowała,  że  z godnie          

z  art.  20  ust.  3  ustawy  o  samorządzie  gminnym  na  wniosek  prezydenta  lub  co  najmniej                 

1/4  ustawowego  składu  rady  miasta,  przewodniczący  obowiązany  jest  zwołać  sesję           

na  dzień  przypadający  w  ciągu  7  dni  od  dnia  złożenia  wniosku.  Przewodnicząca  Rady               

Miasta  powiedziała  że,  porządek  obrad  został  Państwu  dostarczony  drogą  elektroniczną            

23   lipca    br.   i   jest   on   zgodny   z   pismem   Prezydenta   Miasta   Piły   z   22   lipca    2021   roku.   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   poinformowała,  że  zgodnie  z  pismem             

Prezydenta  Miasta  Piły  z  dnia  27  lipca  2021  r.  prosi  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad                 

dzisiejszej  sesji  w  punkcie  ,,5”  Projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  uzgodnienia               

przeprowadzenia   zabiegów   pielęgnacyjnych   na   pomniku   przyrody   „Dębiak”   -   druk   666.   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

wprowadzenie   zmiany   do   porządku   obrad   w   punkcie   5.     

  

Rada  przyjęła  zmianę  do  porządku  obrad  bezwzględną  większością  głosów:          

21   głosów   „za”,   1   głos   „wstrzymujący   się   ”   (głosowało   22   radnych)     

  

Punkty   od   numeru   4   do   5   otrzymują   numerację   od   5   do   6   

  
Porządek   obrad.   

  

1. Sprawy   regulaminowe.   

2. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych            

przedszkoli  i  oddziałów  przedszkolnych  w  szkołach  podstawowych         

prowadzonych   przez   Gminę   Piła   -   druk   nr   663.   

3. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXVI/400/16             

Rady  Miasta  Piły  z  dnia  25  października  2016  r.  w  sprawie  utworzenia              

Centrum   Usług   Wspólnych   Gminy   Piła   -   druk   nr   664.   

  

  



4. Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  korzystania            

z  terenów  Bulwarów  Europejskich  oraz  regulaminów  korzystania  z  obiektów           

sportowo-rekreacyjnych   usytuowanych   na   tym   terenie   -   druk   nr   665.   

5. Projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie   uzgodnienia  przeprowadzenia           

zabiegów   pielęgnacyjnych   na   pomniku   przyrody   „Dębiak”    druk   nr   666   

6. Zamknięcie   obrad.   

  

Ad.   2   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  sieci  publicznych  przedszkoli            

i   oddziałów   przedszkolnych   w   szkołach   podstawowych   prowadzonych   przez   Gminę   Piła.  

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił   Sebastian  Dzikowski  -  dyrektor            

wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:05:09   do   00:06:34   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autopoprawką  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,            

(głosowało    22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVI/480/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   3   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Nr  XXVI/400/16  Rady  Miasta               

Piły  z  dnia  25  października  2016  r.  w  sprawie  utworzenia  Centrum  Usług  Wspólnych               

Gminy   Piła.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił   Sebastian  Dzikowski  -  dyrektor            

wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:08:17   do   00:09:15   

  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:09:33   do   00:10:13   

  



Sebastian   Dzikowski   -   dyrektor   wydziału   Oświaty,   Kultury   i   Sportu    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:10:27   do   00:10:42   
  

Radny   Zbigniew   Pyziak    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:11:00   do   00:11:10   

  

Radna   Maria   Miler    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:11:30   do   00:11:39   

  

Maria   Kubica   -   przewodnicząca   Rady   Miasta    zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:11:49   do   00:12:39   

  

Zdzisława   Karpińska   wiceprzewodnicząca   Rady   Miasta     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:12:57   do   00:13:15   
  

Zdzisława  Karpińska  wiceprzewodnicząca  Rady  Miasta   złożyła  wniosek  formalny  o           

przegłosowanie  poprawki  do  uchwały,  zmiany  zapisu  -  “ §  2  Centrum  zapewnia  obsługę              

następującym  jednostkom  obsługiwanym:[...]”  na:  “ §  2  Centrum  zapewnia  obsługę           

następującym   jednostkom:[...]”   

  

Maria  Kubica  -  przewodnicząca  Rady  Miasta   zarządziła  głosowanie  w  sprawie            

wniosku  Zdzisławy  Karpińskiej  wiceprzewodniczącej  Rady  Miasta   w  sprawie          

przegłosowania  poprawki,  zmiany  zapisu  -  “ §  2  Centrum  zapewnia  obsługę  następującym             

jednostkom  obsługiwanym:  [...]”  na:  “ §  2  Centrum  zapewnia  obsługę  następującym            

jednostkom:   [...]”   
  

Rada  podjęła  wniosek  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,  (głosowało          

22   radnych)  
  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     
  

Rada  podjęła  uchwałę  z  poprawką  wynikiem  głosowania:  22  głosów  „za”,            

(głosowało    22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVI/481/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     



Ad.   4   

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  korzystania  z  terenów              

Bulwarów  Europejskich  oraz  regulaminów  korzystania  z  obiektów  sportowo-rekreacyjnych          

usytuowanych   na   tym   terenie.   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawił   Miron  Tadych  -  dyrektor  Zarządu             

Dróg   i   Zieleni   w   Pile.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:18:54   do   00:22:15   

  

Radny   Sławomir   Wegner     zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:22:35   do   00:23:54   

  

Zdzisława   Karpińska   wiceprzewodnicząca   Rady   Miasta     zabrała   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:24:11   do   00:24:56   

  

Miron   Tadych   -   dyrektor   Zarządu   Dróg   i   Zieleni   w   Pile    zabrał   głos.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:25:14   do   00:28:09   

  

W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autoporprawkami  wynikiem  głosowania:  22  głosów           

„za”,   (głosowało    22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVI/482/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   5     

Projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie   uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów            

pielęgnacyjnych   na   pomniku   przyrody   „Dębiak” .   

  

Projekt  uchwały,  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła   Lidia  Plewa  -  zastępca  dyrektora             

wydziału   Gospodarki   Komunalnej   i   Mieszkaniowej.   

Wypowiedź   utrwalona   na   nagraniu   w   czasie:   od   00:29:45   do   00:35:29   

  



W  związku  z  brakiem  chętnych  do  dyskusji  Przewodnicząca  Rady  poddała  pod  głosowanie              

podjęcie   uchwały.     

  

Rada  podjęła  uchwałę  z  autoporprawkami  wynikiem  głosowania:  22  głosów           

„za”,   (głosowało   22   radnych)     

Uchwała   nr   XLVI/483/21   stanowi   załącznik   do   niniejszego   protokołu.     

  

Ad.   6   

Zamknięcie   obrad.  

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Maria  Kubica,  przewodnicząca  Rady            

Miasta   Piły   zakończyła   obrady   XLVI   sesji   Rady   Miasta   Piły.     

  

  

    Protokół   sporządziła         Przewodnicząca   Rady   Miasta   

/-/   Edyta   Wasielewska                     /-/   Maria   Kubica   

  

    

    


